



Terms and Conditions

الشروط والأحكام

- To register visit www.blacklane.com or download the Blacklane app and add your Signature by Priority Banking Visa Infinite Debit Card as your payment method.
 - Customer identification happens through BIN (Bank Identification Number).
 - All cardholders will receive a welcome benefit of a ₪400 complimentary voucher, which will be automatically applied to the first ride booked using the Signature by Priority Banking Visa Infinite Debit Card.
 - Signature by Priority Banking customers will receive a monthly voucher (capped at ₪200) on their Blacklane account.
 - Monthly vouchers will reflect in the promotions section under customer's profile.
 - One voucher can only be used against one trip.
 - The voucher will be automatically applied once a ride is booked for a given month.
 - The offer applies to one ride per month and is non-transferable, and does not roll over to following month.
 - Monthly vouchers can only be activated and used when a Signature by Priority Banking Visa Infinite Debit Card is linked to the account and transaction.
 - If the amount per trip exceeds the complimentary voucher of ₪200, the customer will be required to settle the difference through their Signature by Priority Banking Visa Infinite Debit Card.
 - If the payment method is changed or removed, the complimentary voucher will be revoked.
 - This offer is valid until 15 July 2026.
- للتسجيل، يرجى زيارة الموقع www.blacklane.com أو قم بتنزيل تطبيق Blacklane وإضافة بطاقة الخصم فيزا إنفينيت من سيغنتشر للخدمات المصرفية المميزة كوسيلة للدفع.
 - يتم التعرف على العملاء عن طريق رقم تعريف البنك (BIN).
 - سيحصل جميع حملة البطاقة على قسيمة ترحيبية مجانية قيمتها 400 ₪. يتم استخدامها تلقائياً في أول رحلة يتم حجزها باستخدام بطاقة الخصم فيزا إنفينيت من سيغنتشر للخدمات المصرفية المميزة.
 - سيحصل عملاء سيغنتشر من الخدمات المصرفية المميزة على قسيمة شهرية (بحد أقصى 200 ₪) تضاف إلى حسابهم على تطبيق بلاك لين.
 - ستظهر القسائم الشهرية في قسم العروض الترويجية ضمن الملف الشخصي للعميل.
 - يمكن استخدام قسيمة واحدة لرحلة واحدة فقط.
 - سيتم استخدام القسيمة تلقائياً عند حجز الرحلة خلال الشهر المحدد.
 - يشمل العرض رحلة واحدة في الشهر، ولا يمكن تحويل القسائم للشهر التالي.
 - يمكن تفعيل القسائم الشهرية واستخدامها عند ربط بطاقة الخصم فيزا إنفينيت من سيغنتشر للخدمات المصرفية المميزة بالحساب وإجراء عملية الدفع بها.
 - إذا تجاوزت تكلفة الرحلة قيمة القسيمة المجانية البالغة 200 ₪، على العميل دفع الفارق باستخدام بطاقة الخصم فيزا إنفينيت من سيغنتشر للخدمات المصرفية المميزة.
 - في حال تغيير أو إزالة وسيلة الدفع، سيتم إلغاء القسيمة المجانية.
 - يسري هذا العرض حتى 15 يوليو 2026.

Emirates NBD Bank (P.J.S.C.) is regulated by the Central Bank of the UAE.

This platform is provided by a third-party provider wherein Emirates NBD acts solely as an intermediary in facilitating access to the service. In doing so, Emirates NBD shall not be liable for any loss, damage or any other consequence resulting directly or indirectly from your access to the platform, including on account of any information that you may provide, any misinformation, inaccuracies or errors in the data, images or services offered on the platform, any transaction conducted, the failure of any goods or services posted or the accuracy, completeness or reliability of any content, offers or information provided by a third-party service provider.

بنك الإمارات دبي الوطني (ش.م.ع.) هو بنك مرخص من قبل مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي.

تم توفير هذه المنصة من قبل مزود خدمات خارجي، حيث يعمل بنك الإمارات دبي الوطني بصفتها وسيطاً فقط لتسهيل الوصول إلى هذه الخدمة، وعليه، لا يتحمل بنك الإمارات دبي الوطني المسؤولية عن أي خسارة أو ضرر أو أي تبعات أخرى تنتج بشكل مباشر أو غير مباشر عن استخدامك للمنصة، بما في ذلك ما يتعلق بأي معلومات قد تقوم بتقديمها، أو عن أي معلومات غير صحيحة أو بيانات أو صور أو خدمات غير دقيقة أو خاطئة يتم تقديمها على المنصة، أو أي معاملة يتم إجراؤها، أو عن فشل أي من السلع أو الخدمات المعروضة، أو عن دقة أو اكتمال أو موثوقية أي محتوى أو عروض أو معلومات تم تقديمها من قبل مزود الخدمة التابع للطرف الثالث.